
 

Protokoll 

Emne:             Bergen CK styremøte 
Dato og tid:     Onsdag 23. november kl. 18.30– 21.05 
Sted:               Gamle NRK-Bygget + Teams 
Deltakere:       Stein Arne Hammersland, Nils Olaf Solberg (DL), Sverre Kristoffer Jensen (teams),  
                        Stig Otto Berntsen, Ståle Theimann, Hans Petter Vestre og Eli Iren Gule (referent) 
Fravær:           Marit Sælemyr og Ann Hege Brustad 
                      
Neste møte:    Onsdag 7.12.2022 kl. 18.30.  
Sted:               Klubbkontoret, gamle NRK-bygget på Minde 
 
Agenda: 

1. Godkjenning av innkalling, - saker til eventuelt  
2. Orientering fra leder  
3. Orientering fra daglig leder  
4. Oppfølging av saker i protokoll fra styremøtet 19.10.22.  
5. Status utvalgene  

a. SU: status aktivitet  
b. Veteran: status aktivitet  
c. Skole: status aktivitet 
d. Idretten skaper sjanser: status aktivitet 
e. Aktive ritt: Status organisering  

6. Klubb utvikling  
- Forberedelse årsmøte 
- Budsjett 2023 
- Sponsor arbeid 

7. Eventuelt  
 
 

Sak 1 Godkjenning av innkalling, saker til eventuelt 
 Eli ønsket drop-in spinning som tilbud for venner og familie av medlemmer. 
 
Sak 2 Orientering fra leder 

Terminlistemøte var 21. november. Geir Iden har fått beskjed om våre ønsker vedr. Aktive ritt i 
2022 og de er registrert i systemet til region Vest. 

 
Sak 3 Orientering fra daglig leder  

o Økonomi – Regnskapet er a jour pr. 31. oktober og viser et foreløpig underskudd på -kr. 
324.582,-. Dette inkluderer kr. 400.000,- fra Sparebanken Vest til Idretten skaper sjanser som 
skal overføres til 2023 budsjettet/regnskap men også før vi har mottatt momskompensasjon og 
evt. tilskudd fra Fylket. Sparebanken Vest er søkt om ytterlige tilskudd for 2022. 

o Bergen-Voss – Tjuvstart tilbudet for Bergen-Voss ble en suksess. 850 påmeldt p.t. Avtale med 
Bedriftsidretten i mål. De får kr. 60,- pr deltager registrert i bedriftsidretten til administrering av 
bedriftskonkurransen, inkl. til kjøp av premier. Samtidig markedsfører de arrangementet i sine 
kanaler. Studentidretten på vestlandet har ingen sykkelgrupper for tiden men det jobbes mot 
studenter som interessant kundegruppe. Bergen-Voss spinning planlagt søndag 27.11. 



 
o Medlemsflyt: 3 nye og 4 utmeldte. Vi er pr dd 343 medlemmer. 

                       Merkbart større interesse for terrenggruppen enn tidligere. 
 
Sak 4 Oppfølging av saker i protokoll fra styremøtet 28.9.22 
        Se tabell i bunnen av dokumentet. 
 
Sak 5 Status utvalgene  

a. SU: status aktivitet (Landevei/terreng) 
Hans Petter har fulgt opp standard-avtalen om konkurransefellesskap med Asker CK. Møte 
avholdt. Lage tilslutningsavtale. Aktuelle ryttrere fra Bergen CK: Trygve Vestre, Tord Wikander 
og Sander Stien. 
Beslutning: Styret sider JA til samarbeid. 
 
Terrenggruppen trenger nye trenere. DL har vært i kontakt med Mikal Tjemsland, primus motor 
for tidligere Fløyen MTB og Bergen MTB klubb. Vi utreder mulighet for samarbeid med Bergen 
MTB klubb om trener for barn som vil sykle terreng i Bergen. DL følger opp Bergen MTB klubb i 
uke 48. Med trenere på plass blir det innkalt til foreldremøte for info og fordeling av  
arbeidsoppgaver. 
 
Veteran: status aktivitet  

Veteranspinning som del av medlemskontingenten har vist seg å være en suksess. 
Det er generelt godt med folk på veteranspinning timene. Globeracer ønsker å se om 
vi kan gjøre vår spinningsal til «showroom» for deres hardware og software. DL følger 
opp. 
 

c.  Skole: Status aktivitet 
DL følger opp sykkelkids mtp skoleritt våren 2023.  

 
d.  Idretten skaper sjanser: status aktivitet 

o ISS og liknende tiltak er ikke lenger øremerket i statsbudsjettet og alle må nå 
søke om midler. Midler er satt av til vårt formål, men prosessen forsinker 
utbetaling til ISS sentralt og videre utbetaling til lokale klubber.  

o Det arbeides nå med å rekruttere deltagere også utenfor fengselet. 
 

e.  Aktive ritt: Status organisering  
Datoer for Bergen ritthelg og Bontveit tempo er meldt inn til regionen. Det gjenstår å 
legge rittene inn i EQ timing og aktivisere arrangementene i Bikemaster.  

           
Sak 6  Klubbutvikling 

o Forberedelse årsmøte 
Styret gjennomgikk sjekklisten for årsmøtet tirsdag 14.03.2022. Valgkomiteen varsles. 
Styremedlemmer oppfordres til å vurdere evt. kandidater til æresmedlemskap og skrive 
begrunnelse til neste styremøte. 

o Budsjett 2023 
o Mye diskusjon ang. reduksjon av kostnader og økning av inntekter. Budsjettforutsetninger 

formulert for utarbeidelse av neste års budsjett. Det ble bestemt at det lages 3 ulike 
budsjettforslag til vurdering før årsmøtet. (Pesimistisk, Nøytral og opptimistisk)  
Forslag luftet om aktive mastersyklister skal betale flere av utgiftene sine ifm ritt og mesterskap. 
Arbeidet med budsjettet fortsetter på neste styremøte.  

o Sponsorarbeid 
DL luftet erfaringer og tilbakemeldinger fra andre sykkelklubber, sponsorer og potensielle 
sponsorer. Pga lite tid fortsetter dette temaet på et senere møte. 

   
Sak 7  Eventuelt  

o Drop-in spinning  



         Eli foreslp drop-in spinning for venner og familier av medlemmer. Styret positiv og pris satt til 
kr. 89,- eller mer. Medlemmene informeres og skilt settes opp i spinningsalen. 

 
 

Aksjonsliste (utførte aksjoner «gråes ut» og fjernes i 2. referat etter utførelse) 
ID Aksjon Ansvarlig Frist Kommentarer 
6 Gjennomgå og sikre politiattester   SB 

EIG 
20.8.2021 18.8: Ny frist 

15.9: I arbeid 
13.10: I arbeid – venter på 
attestene 
7.12: Oversikt under 
utarbeidelse. Sivert 
klargjør for søknader for 
styret 
12.1.22: Styret må også 
søke om attester, ref. e-
post fra Sivert. 
23.2.22: Mangler fortsatt 
noen 
6.4.22: Må følges opp – 
Eli få tilgang  
12.5.22: Pågår, nytt 
system i 
medlemsregisteret 
15.6.2022: Eli jobber med 
saken 
17.8.2022: Samme som 
sist 
28.9.2022: Samme som 
sist 
19.10.22: Må få oppdatet 
status – hvor mange 
mangler? 
23.11.22: Eli har purret de 
som enda ikke har fått 
ordnet politiattest. 

38 Søke om klubbavtale med Bergen 
medisinske senter 

NOF asap 17.8.22: Pågår, tilbud 
mottatt 
28.9.22: OK 

43 Mailadressen ungdom@bergenck.no – 
sjekke om Torbjørn leser denne – evt. 
overføre til andre 

NOF asap OK 

44 Minne kontaktpersoner i aktivt segment på å 
sende oppgjør for gjennomførte aktiviteter. 

MS/HPV asap OK 

45 Kontakte Sykkelkids i fht skolerekruttering i 
høst 

NOS  asap 19.10.22: Følges videre 
opp mtp skoleritt til våren. 

46 Tiltak for struktur på terrenggruppen SAH asap 23.11.22: Dialog med 
foreldre på gang 
07.12.22: Trenere på 
plass i samarbeid med 
Bergen MTB klubb. 
 

47 Promotere regionssamlingene NOS asap 19.10.22: 11 påmeldte + 4 
foreldre fra Bergen til 
samlingen på Voss 21.-23. 
okt 
OK 

48 Undersøke interesse for ungdomstrening på 
spinning. 

MS Asap 
 

19.10.22: Purrer opp 

49 Søke Equinor om tilskudd til banesykler og 
spinningsykler. 

NOS 30.9.22 19.10.22:Søkt om 100’ til 
spinningsykler 

50 Finne spinninginstruktør for ungdom MS asap  

51 Arrangere skoleritt sammen med Sykkelkids? NOF april/mai -23  

 


